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Ärendeöversikt
2019-04-12

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Bergslagen, BINR 1 PO Dalarna
Diarienr

5000-K388659-19
Anmält datum

2019-04-02
Registreringsdatum

2019-04-02
Överförd från RAR

    -  -  
Brottsbeskrivning
Grov våldtäkt (Inomhus mot pojke under 15 år)

Brottskod
0655

Brottsplatsadress
GRUPPBOSTADEN ÅSELBY, GAMLA LANDSVÄGEN 12 B

Områdeskod
0201000081007300

Status
FU/Utredning pågår

Händelse inträffad
    -  -     :  

Händelse inträffad mellan
2019-01-21 - 2019-01-22

Aktör Roll
Björkström, Richard Jan Michael Misstänkt
Frid, Daniel Jan Vittne
Frid, Ebba Elvira Magdalena Silvia Vittne
Östensson, Carl Oskar Målsägande
Östensson, Gert Håkan Vittne
Östensson, Teres Anmälare
Brottsbeskrivning
Misshandel (Inomhus mot pojke 7-14 år, bekant med offret)

Brottskod
9316

Brottsplatsadress
GRUPPBOSTADEN ÅSELBY, GAMLA LANDSVÄGEN 12 B

Områdeskod
0201000081007300

Status
FU/Utredning pågår

Händelse inträffad
    -  -     :  

Händelse inträffad mellan
2019-01-21 - 2019-01-22

Aktör Roll
Björkström, Richard Jan Michael Misstänkt
Frid, Daniel Jan Vittne
Frid, Ebba Elvira Magdalena Silvia Vittne
Östensson, Gert Håkan Vittne
Personal Funktion

Zackrisson Anette Anmälningsansvarig

Zackrisson Anette Anmälningsupptagare
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Huvudanmälan
5000-K388659-19

Anmälningsuppgifter

Anmälningsdatum: 2019-04-02 08:47 Enhet: 5703UTNR1, BINR 1 PO Dalarna

Anmälningssätt: Polisanställd i tjänst Anmälningsansvarig:  Zackrisson, Anette

Rubrik: Grov våldtäkt mot barn

Brott/Händelse

Grov våldtäkt (Inomhus mot pojke under 15 år) Brottskod 0655

Gruppbostaden åselby, gamla landsvägen 12 b, Borlänge Områdeskod 0201000081007300

Fr.o.m Måndag 2019-01-21 18:00 t.o.m Tisdag 2019-01-22 10:00 

Östensson, Teres Anmälare

Andersson, Kim Kjell-Olof Misstänkt person

Björkström, Richard Jan Michael Misstänkt person

Östensson, Carl Oskar Målsägande

Fritext

I samband med utredning/åtal i ärende K101243-19 framkom att målsägande blivit utsatt för grov

våldtäkt.

Beslut om förundersökning

Datum: 2019-04-01  Beslut av: Modig, Kristina

Förundersökning inleds

Det finns anledning att anta att brott som hör under allmänt åtal har förövats.
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Fotografi(er)
Daktningsfoto Björkström

Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Bergslagen, BINR 1 PO Dalarna
Diarienr

5000-K388659-19
Orginalhandlingens förvaringsplats Datum

2019-04-04
Tid

15:07
Involverad personal Funktion

Anette Zackrisson Uppgiftslämnare
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Fotografi(er) Daktningsfoto Björkström, 2019-04-04 15:07   diarienr: 5000-K388659-19
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5

PM
Kims tatueringar

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Bergslagen, BINR 1 PO Dalarna
Diarienr

5000-K388659-19
Uppgiftslämnare

Zackrisson, Anette
Datum

2019-04-08
Tid

14:44
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Anette Zackrisson

Uppgiften avser

Kims tatueringar enligt daktning
Uppgift

2019-01-26 daktades Kim. Det är där dokumenterat att han har två tatueringar på kroppen, 
båda sitter på höger underarm.
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PM
Samtal med Oskars mamma ang BUP-möte

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Bergslagen, BINR 1 PO Dalarna
Diarienr

5000-K388659-19
Uppgiftslämnare

Zackrisson, Anette
Datum

2019-04-09
Tid

10:51
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Anette Zackrisson

Uppgiften avser

Uppgift

2019-04-09 kontaktades Oskars mamma Teres för att tillfrågas om vilka som närvarade vid 
det BUP-möte Oskar pratar om i förhör då han hade sagt att han satte i halsen och att han hade 
fått något stort i halsen. Teres svarade att hon inte varit med vid något möte när Oskar sagt så, 
att det var hemma Oskar sagt detta till henne och att ingen annan närvarade. 
Teres frågade Oskar, som befann sig i hennes direkta närhet. Oskar sa att han hade kommit 
ihåg fel, att han inte hade sagt det under ett möte. Det var när han och Teres var ensamma 
hemma som han sa det till henne.
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PM
Samtal med Ebbas pappa

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Bergslagen, BINR 1 PO Dalarna
Diarienr

5000-K388659-19
Uppgiftslämnare

Zackrisson, Anette
Datum

2019-04-10
Tid

10:51
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Anette Zackrisson

Uppgiften avser

Uppgift

2019-04-10 kontaktades Ebba Frids pappa Daniel Frid. Han informerades om att åklagaren 
önskar att förhör hålls med Ebba och informeras kort om anledningen, inga detaljer nämns. 
Daniel medgav att förhör hålls med Ebba men han ville först prata med henne om hur hon 
ställer sig till det. Han hade ingen möjlighet att prata med Ebba förrän efter kl 16. 

När Daniel återkom senare hade han pratat med Ebba som hade sagt till honom att hon inte 
visste något och att hon inte hade sett något men att Oskar hade skrivit till henne "tänk om de 
har stoppat snoppen i min stjärt eller i min mun". Oskar kan också ha sagt så när de pratat i 
telefon. Daniel hade frågat Ebba om hon hennes inställning till att berätta om detta i förhör och 
hon hade sagt att hon var villig att göra det.
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PM
Telsamtal med Ebba och hennes pappa 190411

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Bergslagen, BINR 1 PO Dalarna
Diarienr

5000-K388659-19
Uppgiftslämnare

Zackrisson, Anette
Datum

2019-04-11
Tid

18:59
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Anette Zackrisson

Uppgiften avser

Uppgift

Efter överenskommelse med Ebba Fridhs pappa Daniel Fridh, kontaktades han på telefon 
2019-04-11. Han hade informerat Ebba om att utredaren ville ha svaret på frågan om Ebba 
hade berättat om alla iakttagelser hon hade gjort under den aktuella kvällen gällande vad Oskar 
gjorde, vad som hände Oskar. Ebba tillfrågades per telefon, pappan fanns med på högtalare. 
Ebba sa direkt och spontant att hon hade berättat allt hon visste och kom ihåg från den aktuella 
kvällen/natten gällande Oskar. Hon sa att han ju hade varit i vardagsrummet. Hon hade inte 
iakttagit att något annat än det hon sagt i förhör tidigare hände Oskar.
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PM
Ang försök att nå vittnet Alva

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Bergslagen, BINR 1 PO Dalarna
Diarienr

5000-K388659-19
Uppgiftslämnare

Zackrisson, Anette
Datum

2019-04-12
Tid

11:31
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Anette Zackrisson

Uppgiften avser

Uppgift

2019-04-10 sökte insp Zackrisson få kontakt med vittnet Alva Lundström genom att ringa 
dennes moster Carita Grip. Inget svar erhölls.
2019-04-11 gjordes försök att nå Grip men utan resultat.
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Förhör Signerat av

Ann-Sofie Lehto Nordahl
Signerat datum

2019-04-09 18:03
Enhet

Polisregion Bergslagen, BINR 1 PO Dalarna
Diarienr

5000-K388659-19
Hörd person

Östensson, Oskar
Personnummer

Den hörde är

Målsägande
ID Styrkt

Ja
Sätt

Genom pappan
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Videoförhör
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Ann-Sofie Lehto Nordahl
Förhörsdatum

2019-04-04
Förhör påbörjat

13:07
Förhör avslutat

13:58
Förhörsplats

Barnahus, Borlänge
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

HM

Förhörssätt

Videobandsförhör

Ljudbandsförhör  Förhörsvittne

Involverad personal Funktion

Anette Zackrisson Biträdande förhörsledare
Berättelse

I medhörningsrummet: 
Polisen- Anette Zackrisson
Målsägandebiträde: Johan Wennhag
Åklagare- Kristina Modig
Försvarare – Rickard
Försvarare – Anders Karls (med via högtalartelefon)

I väntrummet: Pappa

Starttid: 13.07
Sluttid: 13.58
Paus: 13.24 – 13.36, 13.52 – 13.55

 VIDEOINSPELAT DIALOGFÖRHÖR

F= Förhörsledare Ann-Sofie Lehto Nordahl
H= Hörd person Oskar Östensson

... Ohörbart

H: Fast jag kommer inte ihåg så jättemycket. 

F: Då, välkommen hit igen.

HEMLIG



H: Ja, tack.

F: Kommer du ihåg vad jag hette?
H: Nej.

F: Nej, Ann-Sofie heter jag.
H: Just ja, jag tänkte på Sofie ...

F: Ja, och jag jobbar ju vid Polisen och mina arbetsuppgifter det var ju och prata med barn 
och  ungdomar och höra om de har varit med om någonting eller om det hänt dem någonting. 
Och du har ju varit här förut så du vet kanske hur rummet fungerar.
H: Ja.

F: Det var ju kameror på väggen och i taket om det skulle behövas, men den är inte på. Men 
där finns det också mikrofon och att de som håller på med utredningen, några utav dem sitter 
i rummet bredvid, så att vi ska prata lite högt och tydligt så att de också hör vad vi säger för 
någonting.
H: Ja, men är de fortfarande häktade?

F: Vi kan gå in och prata lite grann om situationen sen, men hur tänker du?
H: Ja, för att tänk om de kommer.

F: Men de är just nu häktade.
H: Mhm.

F: Mm.
H: Okej. 

F: Eh, jag tänker i alla fall att som jag sa förut så här inne där ska man berätta med så mycket 
detaljer och så noggrant man kan.
H: Mm.

F: Och sen är det ju också okej att man inte vet svaret på alla frågor men att man, att man 
försöker berätta så noggrant och detaljerat som man som möjligt.
H: Alltså tror kommer gå ganska fort för jag kom jag var ju så full så jag kommer ... vad jag 
gjort och vad dom gjorde och.

F: Mm.
H: Vart det var och sånt där.

F: Mm, men om vi säger så här då, berätta med dina ord så noggrant du kan och det du 
kommer ihåg utav det här så får vi se vad som vad jag har för frågor.
H: Jag kommer ihåg att vi gick in dit. De gav oss alkohol och sen så blev jag jättefull. Ja, sen 
tog de Ebba och våldtog och sen efter ett tag så vaknade jag av att typ nån höll i mitt huvud 
och sen så kände jag någonting gå in i min hals, alltså något jättestort typ nån Powerking eller 
nåt sånt där. Inte en Powerking det kändes ju som men. Man kan ju inte trycka ner en så här 
dricka i nåns hals. Och sen så såg jag hans lår så, ja.

F: Mm, någonting mer?
H: Ja, alltså dom typ slog mig också. Alltså jag kände hur det dunkade i huvudet så här. Ja, 
men sen kan jag knappt andas för att det var så här, för att jag vet inte jag kunde bara inte 
andas för den där saken var i min hals jättelång tid så jag kunde inte andas. Och sen så spydde 
jag.

Förhör med Östensson, Oskar; 2019-04-04 13:07   diarienr: 5000-K388659-19
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F: Mm, någonting mer?
H: Nej, ni får fråga.

F: Mm. Om vi, vi börjar där. Vart var du någonstans?
H: Hemma hos Rikard och ja.

F: Mm.
H: Fast jag vet inte vem det var av dem.

F: Okej.
H: För de kunde inte kolla upp.

F: Mm, men vart var du när det här hände?
H: I vardagsrummet.

F: Mm, och berätta hur det gick till när du, när det här hände? Du säger att du vakna.
H: Ja.

F: Mm, och vad var det som hände då?
H: Då var alltså ja när de var, väckte mig.

F: Mm.
H: Då kände jag att då kände jag hur typ, han sa att jag skulle öppna min hals, eh eller öppna 
min mun, what the fuck. 

F: Mm. Vem sa det?
H: Jag vet inte, jag kommer inte ihåg.

F: Nej, och vad hände då?
H: Ja, (tystnad) ja då kände jag någonting åka ner i min hals. (tystnad) En till sak, alltså när, 
när de blandade drickorna då så såg jag någonting typ, nåra så här vita prickar nere i drickan.

F: Okej.
H: Oftast när jag har druckit så har jag inte, har jag inte somnat så där fort.

F: Mm.
H: Och blivit så där yr så jag vet inte.

F: Vad tänker du om det då?
H: Jag vet inte jag fick jättemånga sådana här hjärtklappningar och sånt där och sen så spydde 
jag hela tiden.

F: Men, vi går tillbaks till den här, jag var ju inte med så att jag, och jag behöver ju liksom 
veta lite mer.
H: Ja.

F: Exakt vad som hände. Du säger att du kände någonting i din hals.
H: Ja.

F: Mm, berätta mer om det.
H: Alltså jag kände ju hur den drogs ner i min hals och sen drogs upp och så sen ja drogs ner, 
ja.

Förhör med Östensson, Oskar; 2019-04-04 13:07   diarienr: 5000-K388659-19
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F: Och vad är det du har i din hals?
H: Jag tror det var hans snopp.

F: Okej, och vems? Vems snopp?
H: Jag tror att det kunde vara Rikard. Ri vad fan heter han Rikard.

F: Okej.
H: Eller om det var Kims, jag vet inte. 

F: Vad är det du ser då?
H: Lår, då är det ju antagligen en ett kön. 

F: Mm, och jag tänker hur är ni i förhållande till varandra om man säger? Förstår du hur jag 
tänker?
H: Om jag känt dem tidigare?

F: Nej, jag tänker i när det här är, ligger du sitter du ligger du på rygg, ma hur är ni?
H: Jag satt mig upp.

F: Okej.
H: Sen så alltså ku alltså jag vågade inte säga nej så jag började bara gråta.

F: Mm.
H: Och då, det var då när Ebba hade somnat så det var då de väckte mig.

F: Men när du känner som du säger den här snoppen i din mun.
H: Mm.

F: Mm, hur är du då? Sitter du eller ligger du då?
H: Jag sitter.

F: Du sitter, och den här killen då?
H: Han står upp.

F: Han står upp, och var står han någonstans?
H: Mittemot mig.

F: Okej. Någonting mer?
H: Nej, det är allt jag kommer ihåg.

F: Mm. Jag tänker om han står va, hans händer?
H: Ja dom var på mitt huvud här.

F: Dom var på huvudet. Nu visar du på?
H: Jamen här bakhuvudet.

F: På bakhuvudet, mm och berätta mer det du kommer ihåg om det.
H: Alltså jag kommer typ inte ihåg något mer.

F: Mm.
H: Alltså på riktigt jag kommer inte ihåg något mer.

F: Mm.
H: Jag var så full så jag typ somnade.

Förhör med Östensson, Oskar; 2019-04-04 13:07   diarienr: 5000-K388659-19
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F: Jag tänker om, du säger att du ser lår, ser du någonting mer?
H: Ja, vardagsrummet.

F: Mm.
H: Den där lilla jäveln är ju så spinkig så.

F: Okej. Och vem, har du någon uppfattning om vem det är?
H: Ja, det är antagligen Rikard för han är den spinkiga av dom.

F: Mm, okej. Är det någonting mer du tänker på att varför det kan vara Rikard?
H: Ja, för att jag såg, nej men jag såg bara alltså jag såg bara kroppsligt att det inte var, att det 
inte var Kim.

F: Okej.
H: Och Kim försökte skylla allting på Ri nej Rikard försökte skylla allting på Kim. Kim var 
fucking den snälla av dom två.

F: Okej. 
H: I alla fall inte mot mig, båda dom våldtog Ebba men Kim gjorde ingenting mot mig.

F: Mm, och sen när du säger att han har den i munnen, hur länge då?
H: Kanske 10 minuter.

F: Okej, hur slutade det på för sätt då?
H: Vad menar du?

F: Jag tänker hur kommer det sig att han slutar?
H: För jag bet på hans kuk.

F: Okej.
H: Det var, alltså då vill jag inte mer så då, då bet jag till.

F: Mm, berätta mer om det.
H: Jamen, jag vet inte men. Han får ju skylla sig själv.

F: Mm, och vad hände när du bet då?
H: Ingenting. Alltså jag bet ju inte jättehårt. Jag be jag bet ju bara så det blev oskönt för jag 
tycker typ ö.

F: Mm, vad hände efter det då?
H: Ja, det var då jag kände slag på mitt huvud.

F: Okej, berätta mer om det.
H: ... någonting dunka i mitt huvud alltså, sen ja.

F: Var någonstans?
H: Typ här.

F: Visar du på sidan av huvudet.
H: Mm.

F: Mm, på vilket sätt slår han då?
H: Va?

Förhör med Östensson, Oskar; 2019-04-04 13:07   diarienr: 5000-K388659-19
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F: Hur slår man?
H: Alltså jag var så full så jag kommer inte ihåg.

F: Nej.
H: Ja, jag var inte lika full alltså men jag hade fortfarande jag var fortfarande full för det var 
typ en två timmar efter, eller jag kommer inte ihåg, jag somnade ju igen. Men sen så sa dom 
att de skulle alltså liksom skulle gå och ta en tatueringsmaskin och sen skulle dom tatuera oss 
dagen efter.

F: Mm. Men du säger att du biter och sen känner du slag.
H: Ja.

F: Mm, vem är det som slår då?
H: Jag tror att det är Rikard.

F: Mm.
H: Men jag kommer inte ihåg något mer.

F: Okej. Vad hände efter, efter de här slagen då?
H: Det kommer jag inte ihåg.

F: Hur många slag?
H: Kanske 5-6.

F: Okej, och hur blir det för dig?
H: Alltså, du vet hur det känns och få ett slag i huvudet, så fast jättehårda.

F: Mm, berätta för mig hur, hur du, jag har inte fått något slag som du säger. Hur, berätta hur 
det är.
H: Alltså jag kunde se mitt hår alltså lite av mitt hår falla av så där.

F: Förklara mer.
H: Nej, jag kommer inte … ihåg något mer.

F: Mm, och hur känns det i huvudet då?
H: Jag kommer inte ihåg. Det känns det kändes väl skitont.

F: Mm, och hur länge hade du så då?
H: Ont?

F: Mm.
H: Kanske några dagar.

F: Okej. Vad hände efter det då?
H: Kommer inte ihåg.

F: Sa Rikard någonting?
H: Nej.

F: Nej.
H: Eller alltså jag hörde typ ingenting.

F: Nej. Vid det här tillfället då vart var de andra någonstans då?
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H: Jag tror de låg och sov.

F: Okej. Någonting mer som hände?
H: Nej, jag kommer inte ihåg.

F: Men du pratade någonting om att, om och andas.
H: Mm.

F: Mm, berätta om det.
H: Att jag inte kunde andas.

F: Mm, berätta.
H: Nämen alltså, alltså blev jätte jätteröd i ansiktet och sen, sen se så blev börja jag skaka. 
Nej, jag fick panik och sånt där. Jag trodde faktiskt att jag skulle dö. Ja, då det var då jag, 
alltså det var då jag blev så arg så att jag bet han.

F: Mm. Vad tänkte du då?
H: Jag tänkte så här, what the fuck gör han, och sen så bet jag han

F: Mm. Någonting mer du kände?
H: Nej. Men jag tror, alltså jag tror jag kommer inte ihåg något mer.

F: Mm.
H: Absolut inge mer, kommer verkligen inte ihåg.

F: Men vet du då gör vi så här att vi, vi tar en paus. Då ska jag che checka med dom här inne 
om dom har något mer.
H: För jag kommer inte ens ihåg någonting.

F: Nej. Nej, och det är helt rätt du kan ju bara berätta det du kommer ihåg, absolut.
H: Jamen, det är det jag har gjort nu.

F: Ja, men jag vill bara se så att de har nå någon fråga någonting så vi tar en kort paus så 
kommer vi in hit och fortsätter.
H: Mm.

 PAUS i förhöret

F: Vi har haft en paus.
H: Mm.

F: Och jag har som jag sa en del frågor eller dom i rummet bredvid hade mycket.
H: Få se hur många det är.

F: Det är jag som har kladdat lite grann.
H: Är väl bara dom?

F: Men det är som jag säger jag kan inte lova någonting för det kanske dyker upp några mer 
frågor under tiden vi pratar eller så, så att och det var som jag, du kan ju bara, du kan ju bara 
svara på det du vet. Men jag behöver ställa frågorna alla fall.
H: Mm.

F: Mm. Har du funderat någonting under pausen och kommit på något?
H: Nej.
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F: Nej.
H: Jag kommer inte ihåg något mer så.

F: Okej. Eh, men du berätta alla fall att du var där och att ni, att du drack.
H: Ja.

F: Mm, hur mycket drack du?
H: Typ

F: Och vad drack du?
H: Vodka, och sen kanske 6-7 stycken glas.

F: Vilka slags storlek på glasen då?
H: Om den här är så här stor, kanske så här.

F: Mm.
H: Fast det var utan då med typ Powerking eller någonting.

F: Okej.
H: Nej, inte Powerking det var typ cola.

F: Mm, 6-7 stycken sådana. Någonting mer?
H: Ja, en cider.

F: Okej. Var det då burk, flaska?
H: Det var burk.

F: Burk, okej. Var det någonting mer du drack?
H: Jag tror det var typ sömntabletter i dom då.

F: Mm, och hur tänker du när du säger att du tror det då?
H: För att det var några vita piller i.

F: Okej. I vilken utav drinkarna var det då?
H: Typ kanske den första, kommer inte ihåg.

F: Nej. Och sen när du säger det här som hände där så sa du ju att någon väckte dig.
H: Ja.

F: Hur gick det till?
H: Jag kommer inte ihåg det var så längesen.

F: Mm. Vem var det som väckte dig?
H: Rikard, dom andra sov ju.

F: Okej, dom andra sov, vart var de någonstans då?
H: I sovrummet.

F: Okej, och vilka var det då, det var?
H: Cissi och Kim.

F: Ciss
H: Hon har bytt namn till Ci Cissi.
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F: Okej, mm, mm börja fundera vem, vem Cissi var. Okej, har hon bytt namn?
H: Ja.

F: Okej. Mm, men de var i sovrummet, okej. Och när han väckte dig då vad kommer du ihåg 
utav det då?
H: Ingenting förutom att han sa att jag skulle öppna munnen.

F: Okej, mm, och när han säger det då, vad är det du ser då?
H: Mm, jag kommer inte ihåg.

F: Nej. Och när han säger att du ska öppna munnen då vad gör du då?
H: Ja, då öppnar jag munnen därför jag vågade inte göra någonting.

F: Okej, och när du säger att du inte vågade.
H: Mm.

F: Mm berätta om det.
H: Men det var ju så läskigt.

F: Mm, okej. Vad tänkte du?
H: Det kommer jag inte ihåg, jag tänkte väl typ så här. Nej, kommer inte ihåg,

F: Men du säger att du ser ett lår.
H: Mm.

F: Berätta mer vad du ser då.
H: Ingenting mer.

F: Nej.
H: Lite av hans mage.

F: Mm, och hur ser magen ut?
H: Det kommer jag faktiskt inte ihåg. Jag tror han hade nån tatuering där eller vad det var.

F: Var någonstans på magen då?
H: Jag såg ju överallt och då hade han typ någon tatuering här på brösten.

F: Berätta mer vad det var.
H: Alltså jag kommer inte ihåg vad det var för någonting på brösten.

F: Nej.
H: Eller bröstet.

F: Kommer du ihåg någonting, någon färg eller nå?
H: Jag tror det var svart.

F: Svart.
H: Men fast jag kommer inte ihåg.

F: Mm, och magen säger du att du såg nån.
H: Ja.

F: Mm.
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H: Han var spinkig som fan.

F: Okej. Var det nå, för du sa nu att det var nån tatuering på magen eller menar du tatuering 
på bröstet, bara så att jag?
H: På, på bröstet.

F: På bröstet, mm. Är det någonting mer som kännetecknar på magen och bröstet som du såg?
H: Nej.

F: Mm, på låren då?
H: Mm, det kommer jag faktiskt inte ihåg.

F: Hur var det med kläder?
H: Men han var väl typ naken.

F: Okej. Är det någonting mer som kännetecknar någonting som du kan säga? Nu har du ju 
sagt en, att det var en tatuering.
H: Ja.

F: Någonting mer som man kan se på kroppen? 
H: (tystnad)

F: Jag tänker, finns ju olika saker man kan ha på kroppen som du skulle kunna?
H: Nej, jag kommer inte ihåg.

F: Mm.
H: Vet ni om han har en tatuering där?

F: Jag vet inte någonting.
H: Mm.

F: Men jag tänker man kan ha födelsemärken man kan ha ärr man kan ha blåmärken man kan 
ha hår man kan ha
H: Nej, det kommer jag inte ihåg.

F: Ingenting utav det som du kommer ihåg.
H: Nej.

F: Nej.
H: Visst kommer ni kolla om han har tatuering där?

F: Alltså, jag har, jag håller förhör med dig idag och sen finns det hon som håller i 
utredningen sitter i rummet bredvid och det är hon som fattar beslut sen vad som ska göras i 
utredningen.
H: Mm.

F: Mm, hur tänker du?
H: Nej.

F: Mm.
H: Vet inte.

F: Nej, men det här det som händer när händer det, i vilket skede händer det här? För det 
händer ju en hel del under den här kvällen?
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H: Jag vet inte riktigt.

F: Nej, men du sa att, du sa någonting om att det var två timmar efter eller någonting.
H: Ja, det var det nog.

F: Och vad var det som var två timmar efter?
H: Efter jag hade somnat. Nej, det kan det inte vara, jag var fortfarande påverkad när jag 
vaknade. Jag kommer inte ihåg.

F: Mm, för jag tänker du pratade ju om att hon blev våldtagen.
H: Mm.

F: Mm.
H: Det kan vart två timmar efter hon blev våldtagen då dom hade somnat.

F: Sen pratade du ti förut om man säger vi vet också att du pratade ju om att du var in på 
toaletten.
H: Ja, där spydde jag.

F: Ja, var det här före eller efter?
H: Efter tror jag, nej jag vet inte. Jag kommer inte ihåg.

F: Nej. Kommer du ihåg vilken tid på kvällen det här var då?
H: Nej.

F: Mm, och sen när han gör det här då, hur kändes det i halsen då?
H: Jag fick kväljningar.

F: Okej, och berätta hur det gick till då.
H: Jag vet faktiskt inte.

F: Mm.
H: Jag kommer inte ihåg.

F: Mm. Hur reagerade han då när du fick kväljningar?
H: Ingenting han fortsatte bara.

F: Okej. Är det någonting mer du kände?
H: Nej.

F: Hur kände du dig efteråt då?
H: Jag kommer inte ihåg.

F: Sen säger du att du biter han.
H: Mm.

F: Mm, vad är det då som händer?
H: Jamen, det var ju då han slog mig.

F: Okej. Och berätta lite mer exakt i detalj hur det går till det.
H: Ja, kommer inte ihåg.

F: I vilket skede tar han bort snoppen då?
H: Ja, när jag biter.
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F: Okej, och när han slår då.
H: Det var ju efteråt.

F: Okej.
H: Men jag kommer inte ihåg något mer.

F: Mm, men jag hade några mer frågor alla fall, eh.
H: Måste jag svara på dom?

F: Alltså det är ju för ditt, jag vill ju veta vad det är som har hänt.
H: Mm, fråga då.

F: Jag tänker vilka har du berättat det här för, eller vilka vet om det?
H: Mamma och pappa.

F: Mamma och pappa. Dom som var med i lägenheten då?
H: Om jag berättade för dom?

F: Mm.
H: Nej.

F: Okej. 
H: Har inte ens sagt till Ebba jo jag sa det för några dagar efter tror jag.

F: Berättade du för henne? Okej.
H: Då berättade jag bara lite kort.

F: Okej. Och när berättade du för mamma och pappa då?
H: I förrgår.

F: Okej, och hur kom det sig att du berättade då?
H: Jag vet inte. Det var väl på BUP, BUP-mötet och jag kände att jag fick någonting i halsen, 
då var soc också där, då pratade vi om att jag hade vart och festat och sen att jag kände 
någonting jättestort i halsen. Jag rå alltså jag råkade säga det, jag ville inte säga det men jag 
råkade bara säga det. Då förstod mamma det.

F: Mhm. Berätta mer hur det gick till.
H: Mm, jag vet inte. Jag lyssnade inte så mycket på BUP möten.

F: Okej, men du säger att mamma förstod, vet du hur, vad menar du?
H: Hon förstod bara.

F: Hur har du mått efter det här då?
H: Inte bra, jag försökt tagit självmordsförsök några gånger.

F: Okej.
H: Och sen har jag skurit mig på armen, att jag fått sy jättemånga stygn det är typ allt jag har 
gjort.

F: Mm, självmordsförsök säger du.
H: Ja. 

F: Vad har du gjort då?
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H: Tagit tabletter.

F: Mm, hur har det blivit då?
H: Alltså jag har ju fått varit på akuten, hjärtavdelningen och ....

F: Mm, okej, hur känns det idag och sitta och prata om det?
H: Mm, bra eller det känns väl bra att jag säger det men.

F: Mm, okej.
H: Men jag kommer inte ihåg något mer.

F: Jag ska bara titta på min lilla lapp här vad det var för någonting mer. 
H: Mm.

F: Jag tänker på din och Ebbas telefon.
H: Ja, dom tog dom.

F: Okej, berätta om det.
H: Jag kommer inte ihåg, dom bara tog dom.

F: Hur kom det sig att de tog dom?
H: Jag vet inte.

F: När tog de dom?
H: När vi kom hit.

F: Okej.
H: Så att mamma och pappa eller så här ingen skulle kunna söka upp vart vi är.

F: Mhm. Vad sa dom när dom tog dom då?
H: Jamen det är bäst om vi gör så där då, så sa de typ.

F: Mhm. Vem var det som tog dom då?
H: Det var båda.

F: Okej. Mm. Någonting mer du har kommit på nu som du, som du känner att du måste 
berätta.
H: Nej. Jag kommer inte ens ihåg något mer, nu kommer jag inte riktigt riktigt inte ihåg något 
mer.

F: Då ska jag alla fall göra så här att jag ska stoppa de här i örat och se om det har dykt upp 
några mer frågor från dom i rummet.  (Förhörsledaren vänder sig till dem i medhörningen)
 Eller om de vill ha en paus eller om de har någonting och säga. Just nu hör jag dom inte alla 
fall. Ingen som vill prata med mig. Jag får ingen kontakt med dem och nu ser jag att det 
börjar blinka i där, ska vi ta en kort paus eller vill du sitta kvar här och vänta lite grann och se.
H: Nej, vi tar en paus.

F: Då tar vi en kort paus så hör vi vad de, om de hade något.

 PAUS i förhöret 

H: Vad är det för fråga.

F: Jag ska berätta snart. Har du kommit på någonting under pausen?
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H: Nej.

F: Nej, som jag sa då det fanns en fråga som de funderade på.
H: Mm.

F: Och så tänker jag du berättade ju det på BUP säger du. Hur kommer det sig att du har 
väntat med och inte berättat?
H: Det var pinsamt eller någonting.

F: Mm, berätta mer hur du har känt.
H: Men jag har inte orkat säga det och så har jag inte orkat med sådana möten. 

F: Mm.
H: Eller vad det är.

F: Okej. Någonting mer så att du.
H: Ja, nej.

F: Och den där dagen du berättade då.
H: Ja.

F: Mm.
H: Jag vet inte.

F: Men du har inte orkat och du tyckte det var pinsamt.
H: Ja.

F: Mm, någonting mer du har känt varför du inte har sagt någonting?
H: Nej.

F: Nej.
H: Jag kommer inte ihåg.

F: Okej. Men då gör vi så att då, då slutar vi för idag.
H: Ja, kommer jag behöva komma hit någon mer gång?

F: Det vet jag inte heller. Jag hoppas att du inte behöver det. Jag tänker att vi har ju pratat, du 
har ju berättat så mycket du kan nu.
H: Mm, jag kanske kommer ihåg nån mer gång sen.

F: Att du kommer på någonting mer. Mm, men då är det ju också så här att då, kommer du på 
någonting mer nu efteråt så får du väl berätta för din mamma eller pappa så de får kontakt 
med din, din advokat så att det kommer fram om du kommer på någonting, för det kan ju 
alltid vara så att man kommer på någonting efteråt när man börjar tänkt på det.
H: Mm.

F: Det är viktigt att någon vuxen får reda på det i så fall.
H: Mm.

F: Mm, känns det okej?
H: Ja.

F: Mm, men då får jag tacka dig så jättemycket för du kom hit och prata med mig idag.
H: Ja.
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F: Då går vi ut till pappa.
H: Ja.

Inspelningen avslutad.
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PM
Omständigheter kring barnförhör

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Bergslagen, BINR 1 PO Dalarna
Diarienr

5000-K388659-19
Uppgiftslämnare

Lehto Nordahl, Ann-Sofie
Datum

2019-04-05
Tid

12:41
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Ann-Sofie Lehto Nordahl

Uppgiften avser

Omständigheter kring barnförhör
Uppgift

Vem följde barnet till förhöret? 
Pappa följde med barnet till Barnahus. Barnet satt med pappan i väntrummet i väntan på att 
förhöret skulle börja. Målsägandebiträde Wennhag pratade med målsägande i väntrummet 
med pappan närvarande innan förhöret påbörjades.

 Vad gjorde barnet i pausen och vem/vilka satt med barnet?
I paus stängdes inspelningen av och barnet satt tillsammans med pappan i väntrummet. 
Förhörsledaren pratade inte med barnet i pausen.

Borlänge som ovan
Ann-Sofie Lehto Nordahl
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Bergslagen, BINR 1 PO Dalarna
Diarienr

5000-K388659-19
Hörd person

Östensson, Teres
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Mamma till målsägande
Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Hörd angående vad Oscar berättat.
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Anette Zackrisson
Förhörsdatum

2019-04-02
Förhör påbörjat

10:32
Förhör avslutat

11:05
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Vad har Oscar berättat?
Oscar har mått jätte, jättedåligt. Han har varit på barnpsyk många gånger. Han har skurit sig  
och tagit tabletter. Jag tror att han har mått dåligt på grund av detta som hänt i Borlänge.

Det som han berättade var det som hände den kvällen de hade druckit och var i Borlänge.  
Han sa att han hade hört Ebba skrika. De var jättefulla. Han sa att han hade känt något i 
halsen. Jag frågade om det var något litet. "Nej" sa Oscar "det var något stort". Han visade, 
med bägge händerna, att det var cirka 15-20 cm långt och han sa att det var brett som en 
energidricka. Jag skojade och frågade om han fått en burk energidricka i halsen och han sa 
nej. Jag förstod vad det var och frågade om han hade blivit utnyttjad sexuellt. Han skakade på 
huvudet åt att han hade fått en burk i halsen. Han sa ja åt att han blivit utnyttjad sexuellt.

 Kom det fram en berättelse om vad som hänt?
Jag frågade om de hade gjort något annat mot honom också och han sa då nej. Det var bara 
det som hade hänt. Det var bara det han sa. Han visste inte vem av dem som gjort det, det 
kommer han inte ihåg. Han hade fått kväljningar och spytt. Han svarade ja, att det var någons 
penis, när jag frågade honom. Han visste inte vem som hade gjort det. Han somnade efteråt. 
Han var ju kanonfull

 Hur mådde Oscar innan kvällen/natten i Borlänge?
Innan hade han ett självskadebeteende men inte i den utsträckning han har nu. Han är ganska 
impulsiv på grund av sin ADHD. Första veckan när han kom hem tänkte han bara på Ebba, 
att det var så synd om henne. Jag tror att det nu kommit fram när det andra har lagt sig, att 
han fått tänka till på vad det var han fått i halsen.

 I vilken situation var det han berättade?
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Jag frågade honom eftersom han mår så dåligt. Jag bad honom berätta vad som hände i 
Borlänge eftersom allt började eskalera efter det, det blev ju värre då. Det var igår, 1 april, 
han berättade. Vi var hemma, vi var ensamma.

 Vad hade hänt under dagen igår?
Han var hemma, sedan träffade han en kompis. De gick till ungdomsmottagningen och de var 
på en samtalsgrupp där. Jag försöker hitta lösningar för att ta reda på vad det är som gjort att 
han mår så dåligt så det är bra att han går där. Han kom hem klockan 18-18.30. Det var inga 
konstigheter när han kom hem, han var lugn och fin. Han var inne under kvällen. Han får inte 
lämna hemmet utan mig. Jag är hemma på grund av vård av barn eftersom han mår så dåligt. 

När vi satt tillsammans frågade jag honom, jag bad honom berätta vad som hände och då kom 
det nya fram. Han har inte berättat så förut. Jag tror han skäms som kille över att det hände. 
Det blir extra jobbigt för en kille att tala om att han varit med om en sådan grej.

 Hur mådde han när han berättade?
Han var lugn. Jag tror han blev lite lättad. Han hade inte svårt att berätta.

 Sa han någon gång med egna ord vad som hänt?
Han sa själv att han trodde att det var någons penis men det var ett svar på min fråga om det 
var så. Han svarade också ja när jag frågade direkt men sa det också med egna ord.

 Hur har han mått efter att han berättade? 
Han mådde bra igår och idag har jag inte träffat honom. Han låg och sov när jag åkte 
hemifrån.

 Uppgiften kommer ingen annanstans ifrån?
Nej och han har bara berättat om det för mig, inte ens för sin pappa. Jag tror inte han berättat 
för någon kompis. Jag tror han skulle tycka det var jobbigt. 

Vid något tillfälle har han sagt att han fått något i halsen men jag har inte reflekterat tidigare. 
Jag har tänkt att det var någon matbit eller något. Någonstans i bakhuvudet känner jag igen att 
han sagt det men jag vet inte när det var. Det verkar som att han har försökt få fram vad som 
hänt tidigare. 

 Har han kräkts i sitt dåliga mående?
Han har inte gjort det, inte heller kräkts när han tagit tabletterna. Han fick kol för att rensa 
magen på barnpsyk.

Förhöret uppläst och godkänt.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Bergslagen, BINR 1 PO Dalarna
Diarienr

5000-K388659-19
Hörd person

Andersson, Kim
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Hörd angående sin kännedom om grov våldtäkt och misshandel
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Anette Zackrisson
Förhörsdatum

2019-04-08
Förhör påbörjat

16:07
Förhör avslutat

17:13
Förhörsplats

Polisstationen Borlänge
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Kim informerades om anledningen till förhöret. Advokat Richard Alduren närvarade under 
förhöret.

 Berätta om vad som hände med Oscar?
Oscar drack ganska mycket så han tuppade av ganska tidigt. Det tog max en timme. Klockan 
var kanske 23 någonting. Det var grogg, Oscar var den som drack mest. Han kanske drack 
fyra glas med grogg och även cider. Kanske under en tid på 40-50 minuter, en timme. Det 
var inte längre tid, han halsade glasen. Det tog fem minuter emellan glasen sedan tog han en 
till. Han satt först i soffan, vi satt där och drack. Han la sig från soffan till golvet och började 
spy. Han spydde på vardagsrumsgolvet, mitt i vardagsrummet. Senare tuppade han av helt, 
han blev okontaktbar. Vi försökte prata med honom och ruska på honom men han svarade 
inte. Han öppnade ögonen lite och rörde sig lite men sedan försvann han igen.

20-30 minuter senare kravlade han sig in på toaletten. Han var där minst en timme. Han 
spydde och la sig ned och spydde igen. Han låg på toalettgolvet. Han spydde både i toaletten 
och på golvet tror jag.

 Vad hade han på sig sina kläder?
Han tog inte av sig kläderna som jag såg. På morgonen låg det ett par kalsonger i handfatet 
som var hans. Han hade tvättat dem. Jag frågade vems det var. Han sa att det var hans och att 
han hade tvättat dem. Jag såg inte honom utan kläder. Jag hade på mig mina kläder hela 
kvällen när jag rörde mig i lägenheten. Även Richard har sina kläder på sig under kvällen, 
natten. Det är inne i sovrummet som kläder tas av. 

Är det någon som går ut från sovrummet utan kläder?
Det kommer jag inte ihåg. Jag kan inte svara på det på rak arm.
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Toabesök från sovrummet?
Man måste då gå från sovrummet, genom vardagsrummet och ut i hallen. Det är möjligt att 
någon gått från sovrummet men inget jag kommer ihåg.

Efter Oscar hade varit på toaletten kravlade han sig ut. Han mådde lite bättre då. Han började 
faktiskt klarna till väldigt bra. Han låg på golvet först och jag kommer inte ihåg om jag 
hjälpte honom upp i soffan. Jag kommer ihåg att jag gav honom täcke så att han inte skulle 
frysa. Det gjorde jag innan det som sedan hände i sovrummet.  Oscar låg då kvar i soffan. 
Han hade fortfarande sina kläder på sig. Jag hade alla mina kläder på då. Richard hade också 
kläder på sig då. 

 Var du ensam med Oscar?
Nej. Alla var därute. Richard hjälpte honom lite grann kommer jag ihåg. Richard fick köra in 
fingrarna i halsen på honom för att hjälpa honom. 
Richard sa till mig, jag hade precis kommit från toaletten och kom in i vardagsrummet när 
Richard sa till mig. Oscar låg på golvet, han låg på sidan. Jag såg honom framifrån. Jag såg 
att Oscar hostade litegrann, inte som att han kvävdes. Det var Richard som sa så. Richard stod 
bredvid Oscar. Han stod upp och sa till mig att jag skulle hjälpa Oscar att spy. Richard sa att 
jag skulle köras ned fingrarna i halsen på Oscar. Jag sa att jag inte klarade av det, att Richard 
fick göra det. Jag gick därifrån, jag gick ut på balkongen. Jag visste att han annars skulle tjata 
på mig. Jag gick ut direkt. Då stod Richard kvar bredvid Oscar. Efter ett litet tag, kanske 
inom en minut, tittade jag in. Jag såg Richard sitta på knä, på sina underben. Jag såg bara 
hans ben. Jag såg också Oscars ben. 

 Vilket tillstånd var du i då?
Jag var lite berusad, lite smått. Jag hade koll på läget. Jag var hundra i huvudet. Jag vet vad 
jag såg.

 Vad hörde du?
Jag hörde att Oscar hostade men inte att något kom upp. 

 Hur kan du veta att Richard stoppade fingrarna i halsen på Oscar?
Richard var väldigt allvarlig, han sa att jag måste göra det, det var på liv och död. Han var 
väldigt allvarlig i blicken.  Det lät som att Oscar hade kräkreflexer. Jag såg aldrig att Richard 
hade fingrarna i halsen på Oscar men jag utgick från att han gjorde det. När jag såg Richard 
stå på knä bredvid Oscar så är jag 110 säker på att han gjorde det. 

Jag kollade bara in en snabbis, tyckte det var så äckligt. Jag stod därute och rökte klart. När 
jag rökt klart så såg jag Oscar ligga på golvet. Han hade flyttat på sig lite, jag vet inte om han 
hade lagt sig på rygg eller så. 

 Vart var Richard då?
Han var inte vid Oscar. 

 Hur lång tid tog det innan du kom tillbaks in?
Jag kanske rökte cigaretten i fem minuter.

 När du såg Richard stå på knä, vad hade han på sig?
Han hade sina blåa jeans och svarta, tjockare strumpor. De han alltid har. 

 Vad såg du av hans kropp?
Jag såg från knäskålarna och bak. Det var inte mer, både vägg och dörr skymmer. Han satt på 
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sina underben, stod inte på sina knän vad jag såg i alla fall. 

 Hade han sina byxor på sig helt?
Jag såg inte det, det var för mycket vägg emellan men Richard skulle aldrig hålla på med 
något sådant. Han är inte lagd så. Ínte jag heller.

 Skulle han kunna ha haft sina byxor uppknäppta och neddragna utan att du såg det?
Ja, det är mycket möjligt för jag såg inte hela hans kropp på grund av att han stod på sina 
knän, inte satt ned på underbenen. 
 (förtydligande vid genomläsning av förhöret: Kim visade att han såg Richard stå på knäna, 
Kim visade att Richard inte satt på sina underben. Kim förklarade att han har lite svårt att 
beskriva, att det är lättare för honom att visa genom att själv ställa sig på knäna respektive 
sätta sig på sina underben).

 Hur såg det ut på golvet runt Oscar?
Lite längre bort mot sovrumsdörren var det spyor, där hade Oscar spytt innan. Det var 
ungefär en meter ifrån där han låg då Richard stod bredvid. Oscar låg sedan lite längre bort 
från spyan. 

 Såg du om det var någon mer spya där Oscar låg?
Nej, inte vad jag såg. Det skulle vara att Richard städat upp det. Jag kommer inte ihåg att det 
skulle vara någon mer spya där. Jag hörde ljudet som av att han spydde men jag vet inte om 
det kom upp något. 

 När du kom in?
Jag har inte något direkt minne mer än att jag hjälpte Oskar upp till soffan och gav honom 
täcke. Därifrån somnade han direkt. 

 Sa Richard något mer?
Jag har inte för mig att han sa något mer om det. Han var inte i vardagsrummet i alla fall. Han 
sa inget vad jag kommer ihåg.

 Vart tog Richard av sig kläderna?
I sovrummet. Han gick inte omkring utan kläder vad jag kommer ihåg.

 Var Richard ensam med Oscar?
Det vet jag inte. Det är om Richard var ut efter att jag somnat.

 Misshandel?
Han har inte slagit Oskar vad jag har sett i alla fall.

 Har du fler tatueringar än de på underarmen?
Nej.

 Vad har Richard?
Richard har en diamant på bröstet och en text på ena underarmen.

Förhöret uppläst och godkänt.

Förhör med Andersson, Kim; 2019-04-08 16:07   diarienr: 5000-K388659-19
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Bergslagen, BINR 1 PO Dalarna
Diarienr

5000-K388659-19
Hörd person

Shabana, Hassan
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Hörd angående Oskars mående och om han pratat om omständigheter som kan ha med det anmälda

brottet att göra.
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Anette Zackrisson
Förhörsdatum

2019-04-10
Förhör påbörjat

08:25
Förhör avslutat

09:20
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Hassan informerades om anledningen till förhöret. Hassan är ST-läkare inom Västmanlands 
Läns Landsting, psykiatrin. Han är placerad på barnpsykiatrin just nu.

 Har du hört Oskar sagt att han fått något i halsen? Vad sa han?
Nej, inte vid vårt utskrivningssamtal och inte vid något annat samtal heller.

 Hur har han mått?
Jag träffade honom efter händelserna som skett i Borlänge. Hans väninna blev utsatt för en 
grov våldtäkt. Han blev ju tydligen också utsatt för våldtäkt.

 Träffade du honom också innan han var i Borlänge?
Nej.

 Vad vet du om hur han mådde innan?
Skillnaden har ju varit det självdestruktiva beteendet. Det har förekommit förut men inte lika 
frekvent och inte lika farligt.

Kort efter händelsen i Borlänge skar han sig och hamnade på BUP. Jag träffade honom strax 
efter det. Han verkade då ganska opåverkad. Jag hade inte uppgifterna då om att han blivit 
utsatt för något.

 När och hur fick du reda på att han skulle blivit utsatt för en våldtäkt?
Jag fick först reda på att hans väninna blivit utsatt men inte han. Den 8 april fick jag reda på 
det som hänt i Borlänge av personalen på BUP som sa det till mig. Jag misstänker att 
föräldrarna berättat för dem. Oskar har inte sagt det direkt till mig innan men igår, den 9 april, 
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sa han det till mig. jag fick det då bekräftat. 

 Vad sa han med egna ord?
Jag valde att inte gå så djupt i det. Oskar sa att han först inte ville berätta för någon att han 
blivit utsatt för våldtäkt för att han skämdes för att folk skulle få veta. Varför han hade ändrat 
sig och sedan berättat framkom inte. Han tedde sig relativt opåverkad i samband med att han 
berättade. Han pratade mycket om att åka fram och tillbaks till Stockholm för att träffa andra 
människor. Vi har haft misstankar om lågbegåvning men inte kunnat utreda det. 

Några veckor senare skulle vi träffas igen. Jag fick ett meddelande via vår interna chat om att 
Oskar hade gjort en intox, ett självmordsförsök, genom att ta sin egen medicin och vi 
misstänker även att han tagit sin brors medicin. Det framkom inte varför han hade gjort det. 
Han var inlagd på Västerås BUP på sluten vård enligt vårdintyg som utfärdades av en annan 
läkare.

Jag hade jour då och fick träffa Oskar. Han ville röka hela tiden. Han nekades rökning och 
tyckte det var tråkigt att vara kvar på grund av det. Han uppvisade inget aggressivt eller 
utåtagerande beteende. Han blev irritabel av att han inte fick röka, på grund av abstinensen. 
Han verkade socialt med andra utan problem, han uppvisade ett opåverkat sätt. Det bestämdes 
att han skulle skrivas ut. Vi hade ett utskrivningssamtal 30-31 mars. De som var på mötet var 
jag, överläkare Eleni, en skötare, modern, socialsekreterare Kajsa och Sofi. Socialtjänsten har 
mycket mer detaljerade uppgifter gällande mötet.

På det mötet framkom att socialtjänsten skulle följa upp och se vad de skulle bidra med. Vad 
de skulle göra framkom inte men de skulle följa upp och jag skulle också följa upp med 
medicinering och samtal.

Oskar pratade om olika aktioner som han skulle göra, av självdestruktiv typ. Det uppfattades 
som att han sökte uppmärksamhet. Oskar fick möjlighet att via socialtjänsten träffa andra med 
samma sexuella läggning. Inget framkom om vad som hade hänt i Borlänge och vad han ville 
göra. Mamman sa att man skulle ha exakt koll på honom och koll på mediciner för att 
undvika att sådana händelser som självmordsförsök inte sker igen.

Jag träffade Oskar igår, 9 april. Han kom med sin mamma. Mamman berättade att hon hade 
varit i kontakt med polisen och att hon hänvisat polisen till mig. Hon hade också haft kontakt 
med andra inblandade som socialtjänsten. Oskar satt med sin mobil, han fotade och verkade 
likgiltig. Han uppvisade att otrevligt beteende mot sin mor. Han var naiv. Mamman gick ut. 
Oskar sa då att han hade haft ett sexuellt beteende från 12 års ålder med äldre pojkar/män. 
Oskar uppfattades som väldigt ärlig. 

Oskar sa att han tidigare kunnat få tag i olagliga substanser. Från början har det varit gratis 
men sedan har han fått betala eller utfört tjänster. Bedömningen är att han är extremt 
lättpåverkad och att han mycket lätt kan manipuleras och utnyttjas av andra.

Orosanmälan har gjorts till socialtjänsten angående dels det och även andra saker gällande 
Oskar. Journaluppgifter finns att hämta.

Oskar har flera diagnoser. En av diagnoserna kan vara att han utsätter sig för självdestruktiva 
situationer. Läkarbedömning är att han inte egentligen är självmordsbenägen men att detta 
beteende kan leda till död av misstag.

Förhöret uppläst och godkänt.

Förhör med Shabana, Hassan; 2019-04-10 08:25   diarienr: 5000-K388659-19
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Bergslagen, BINR 1 PO Dalarna
Diarienr

5000-K388659-19
Hörd person

Östensson, Håkan
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Pappa till målsägande
Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Hörd angående sin kännedom om grov våldtäkt och misshandel.
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Anette Zackrisson
Förhörsdatum

2019-04-10
Förhör påbörjat

09:50
Förhör avslutat

10:05
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Håkan informerades om anledningen till förhöret. Han är Oskars pappa.

 Vad vet du om det som hänt Oskar?
Det har inte han sagt något till mig om. Det har han pratat med sin mamma om. 
Jag tror det var för känsligt för honom att prata med mig om det. 

Mamman Teres har berättat att Oskar har sagt till henne att han hade fått någonting i halsen. 
Hon hade frågat vad det var, om det var någon sak, någon burk. Han hade svarat att det var 
hans snopp, något mjukt. 

 Vet du vilkens snopp?
Nej, men det var någon av killarna i Borlänge, det hände samtidigt som det hände Ebba.

 Hur han Oskar mått efter händelsen i Borlänge?
Han har mått skit, det har bara blivit sämre och sämre. Han mår psykiskt dåligt. Han har gjort 
minst fyra självmordsförsök sedan dess. Det började efter det.

 Vad säger han själv?
Han har mycket tankar. Han har blivit lättirriterad och arg. Det är något som gror i han. Han 
har inte satt ord och känslor på det men vi märker det på honom. Vi säger till honom att han 
inte mår bra, att han måste pratat med någon. Det hände ju natten till den 22 och redan den 25 
tog han en överdos på tabletter. Han säger inte rakt ut vad det är han mår dåligt över. Han vill 
vara själv, det är Teres han pratar med. Han har sovit i hennes säng så hon har haft möjlighet 
att prata med honom. Han har varit svår att prata med. Om man kommer på djupet så vill han 
inte prata mer.
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 Innan det hände i Borlänge, hur var det då?
Han mådde inte så jättebra men han var ju mer livlig och kunde vara med kompisar utan att 
något hände. Han har nu flytt ut och dragit iväg. Vi har haft svårt att hålla reda på honom. Vi 
har fått jaga honom flera gånger. När vi har fått tag i honom har han sagt att vi ska låta 
honom vara. Han har inte konsekvenstänket så att han förstår att han är i fara. Det var ett 
sådant tillfälle han drog iväg till Borlänge, så det var så redan innan natten där.

 Vet du vad det är som gör att han mår dåligt?
Det har att göra med hans diagnostik. Vi skulle påbörja utredning i januari men det har inte 
gått på grund av det som händer. 

 Diagnos?
Det som är fastställt är ADHD. Man vill även utreda om det är något mer än det.

Förhöret uppläst och godkänt.

Förhör med Östensson, Håkan; 2019-04-10 09:50   diarienr: 5000-K388659-19
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Bergslagen, BINR 1 PO Dalarna
Diarienr

5000-K388659-19
Hörd person

Nestor Björkström, Richard Jan Michael
Personnummer

19930110-4551
Den hörde är

Misstänkt
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Delgiven enligt nedan. Hörd i sak.
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas

Anders Karls
Försvarare/ombud närvarande

Ja
Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Anette Zackrisson
Förhörsdatum

2019-04-05
Förhör påbörjat

10:00
Förhör avslutat

10:27
Förhörsplats

Häktet Falun
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Richard delgavs misstanke för 

 grov våldtäkt mot barn genom att genomföra oralt samlag med målsäganden Oskar 
Östensson 13 år, någon gång mellan 2019-01-21 kl 18.00 - 2019-01-22 kl 10.00, i 
bostaden på Gamla Landsvägen 12B,  en handling som med hänsyn till kränkningens allvar 
är jämförlig med samlag. 

 Brottet är grovt med hänsyn till tillvägagångssättet och då den misstänkte visat 
hänsynslöshet då han tillsammans och i samförstånd med annan person förmått målsäganden 
att dricka alkoholhaltiga drycker varefter den misstänkte genomfört oralt samlag med 
målsäganden genom att otillbörligt utnyttja att målsäganden på grund av berusning och 
sömn befunnit sig i en särskilt utsatt situation.

Richard Nestor Björkström begick gärningen med uppsåt. Han har i vart fall varit oaktsam 
beträffande omständigheten att målsäganden inte uppnått 15 års ålder.

 misshandel samma tid och plats genom att efter våldtäkten utdelat flera slag mot 
målsägandens huvud så att smärta uppstått.

 Inställning till brottsmisstanken?
Det har absolut inte hänt, inget av det.

 Varför tror du att Oskar säger så?
Han vill väl ha skadestånd. Det är det enda logiska jag kan komma på.

Gjorde Kim något?
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Nej,

 Hur vet du det?
Jag var ju där, jag har ju sett. Oskar har ju legat på soffan hela kvällen och hela natten. 

 Har du sett Kim under hela kvällen/natten/morgonen?
Nej, inte när jag sov. 

 Bortsett från det?
Ja, till och från har vi varit i olika rum men lägenheten är ju ganska öppen och det handlar om 
några minuter åt gången i så fall. Till exempel när Oskar däckade på toaletten och vi sprang 
emellan och Ebba var i vardagsrummet. Som jag sagt i tidigare förhör. 

 Var du själv med Oskar i vardagsrummet?
Nej. 

 Inte ens under de minuterna du pratar om?
Nej.

 Var Kim själv med Oskar i vardagsrummet?
Nej.

 Inte ens när han sprang runt och städade?
Det var på morgonen, vi sprang fram och tillbaks från rum till rum.

 Kim städade inte på kvällen?
Det var lite smått, tog undan alkoholen innan vi la oss i sängen.

 När du fotade?
Oskar låg på golvet och Kim stod bredvid mig. 

 När var det du fotade Oskar?
Innan vi gick och la oss.

 När låg han på golvet och när låg han på soffan?
Han var ju däckad, han låg på golvet och strax innan vi skulle lägga oss reste han sig och la 
sig i soffan. Jag sa då till honom att vi går och lägger oss. Precis innan fotade jag.

 Vad var anledningen till det?
Det finns ingen direkt anledning. Det såg roligt ut. Att han låg på golvet och sov.

 Han säger att han får något i halsen. Vad kan ha hänt?
Jag vet inte vad det kan vara.

Hade Ebba och Oskar telefoner? 
Ja, det hade Oskar, det vet jag. Ebba med. Båda hade telefoner med sig.

Hur hanterades dessa under kvällen?
Oskar sa att han fick lov att stänga av sin telefon för han hade föräldrakoll på. Jag har ingen 
aning om hur han gjorde. Det var han som fixade det själv. 

 Inte du och Kim?
Nej, jag har inte rört hans telefon, jag vet inte ens vad han har för telefon.

Förhör med Nestor Björkström, Richard Jan Michael; 2019-04-05 10:00   diarienr: 5000-K388659-19
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 Det var ingen av er som sa till dem att stänga av telefonerna så de inte kunde nås?
Nej.

 Ebbas telefon?
Jag har ingen aning.

 Gjorde hon samma sak?'
Det vet jag inte.

 Misshandel?
Ingen har slagit honom överhuvudtaget under kvällen. Jag litar inte på Oskar alls.

Förhöret uppläst och godkänt.

Förhör med Nestor Björkström, Richard Jan Michael; 2019-04-05 10:00   diarienr: 5000-K388659-19
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Bilaga - Skäligen misstänkt

Enhet

Polisregion Bergslagen, BINR 1 PO Dalarna
Diarienr

5000-K388659-19
Skäligen misstänkt person

Nestor Björkström, Richard Jan Michael
Personnr

19930110-4551

Misstankeuppgift

Rubricering Händelse inträffad
2019-01-21 18:00 - 2019-01-22 10:00

Brottskod(Misstanke)

Brottsplatsadress

GRUPPBOSTADEN ÅSELBY, GAMLA LANDSVÄGEN 12 B
Områdeskod

0201000081007300
Brottsmisstankenr

POD50-BM2019-665216001-3D
Diarienr

5000-K388659-19
Status

FU/Utredning pågår
Brottskod

0655
Brottsbeskrivning

Grov våldtäkt (Inomhus mot pojke under 15 år)
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

    -  -   
Underrättelse om misstanke

    -  -  
Beslutsdatum misstankebeslut

2019-04-04
Beslutsfattare misstankebeslut

Modig, Kristina

Misstankeuppgift

Rubricering Händelse inträffad
2019-01-21 18:00 - 2019-01-22 10:00

Brottskod(Misstanke)

Brottsplatsadress

GRUPPBOSTADEN ÅSELBY, GAMLA LANDSVÄGEN 12 B
Områdeskod

0201000081007300
Brottsmisstankenr

POD50-BM2019-667966612-3D
Diarienr

5000-K388659-19
Status

FU/Utredning pågår
Brottskod

9316
Brottsbeskrivning

Misshandel (Inomhus mot pojke 7-14 år, bekant med

offret)
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

    -  -   
Underrättelse om misstanke

    -  -  
Beslutsdatum misstankebeslut

2019-04-05
Beslutsfattare misstankebeslut

Modig, Kristina
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Personalia och dagsbotsuppgift

Utskriftsdatum

2019-04-12
Namn

Nestor Björkström, Richard Jan Michael
Personnummer

19930110-4551
Tilltalsnamn

Richard
Kallas för Öknamn Kön

Man
Födelseförsamling

S:t Johannes
Födelselän

Östergötlands län
Födelseort utland

Medborgarskap

Sverige 
Hemvistland Telefonnr

0700940578: Mobiltelefon

Adress

Gamla Landsvägen 12 B LGH 1103

784 62  Borlänge

Folkbokföringsort

Borlänge
Senast kontrollerad mot folkbokföring

2019-03-18
Föräldrars/Vårdnadshavares namn och adress (beträffande den som inte fyllt 20 år)

Utbildning

Yrke / Titel

Arbetsgivare Telefonnr

      
Anställning (nuvarande och tidigare)

Arbetsförhet och hälsotillstånd

Kompletterande uppgifter

Uppgiven inkomst

300000
Maka/make/sambos inkomst

Försörjningsplikt

Förmögenhet

0

Bidrag Civilstånd

Hemmavarande barn under 18 år

Skulder

0

Kontroll utförd

Taxerad inkomst

241800
Taxeringsår

2017
Maka/make/sambos taxerade inkomst

Taxeringskontroll utförd av

Komm. Mikael Lundqvist
Datum

2018-03-12
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